

[ANON]

De Weegschaal 1823

Reference: 4813

Leyden L. Herdingh & Zoon 1823 Première édition. Une année complète de ce périodique, reliée en cartonnage. Plaques de papier marbré, avec étiquette au dos indiquant la date en doré. Page de titre gravée. Divers sujets sont abordés : l'art de l'impression des livres, les juifs et les jésuites, l'agriculture, les salaires, la prévention de la mendicité, les bateaux à vapeur et l'Amérique du Sud ! Nous avons également d'autres années complètes de ce périodique rare. Les planches sont un peu frottées et le dos est légèrement fendu. Dans l'ensemble, bon et propre. 458 pages. 220 x 130 mm (8 1/2 x 5 pouces).

Comment: First Edition. A complete year of this periodical, bound in hardback. Marbled paper boards, with label to spine giving date in gilt. Engraved title page. Diverse subjects are covered; everything from the art of book printing, Jews to Jesuits, agriculture, salaries, prevention of begging, steam vessels, and South America! We have other complete years of this scarce periodicals too. Boards a little rubbed, with slight splitting starting to spine. Overall good and clean. 458 pages. 220 x 130 mm (8 1/2 x 5 inches). .

Year 1823

Price: **€170.00**

This item is offered by:

Harrison-Hiett Livres Rares

harrisonhiett@gmail.com

Phone: +33 7 84 03 12 53

<https://v5.livre-rare-book.net/livres/29196513-4813>